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           Voorwoord Hoofdman Theo de Jong M.zn. 

 

2016 is een jaar geweest dat voor ons gilde stabiel is gebleven, ons leden aantal is zowat 

hetzelfde gebleven, leden die onze vereniging verlieten zijn ook weer opgevangen door 

enkele nieuwe leden. Ondanks de drukke hectische tijd zijn we toch blij dat we dit zo 

kunnen voort zetten. 

De vernieuwingen binnen ons gilde zijn onze zilverdragers, herkenbaar aan de zwarte 

vesten, welke een speciale plaats in de optocht hebben als beschermers van onze koning 

die in hun midden loopt. Dit moet ook wel als men geen koningin heeft. 

 

Ook onze jeugdige gildebroeders hebben het erg naar hun zin waar we ook erg trots op 

zijn. Vaak vervangen ze onze senioren broeders in vendelen en trommen, wat ze prima 

doen. Hier zien we een hechte groep die regelmatig in de Mooi Laarbeek krant staat, 

omdat ze bij wedstrijden op hoog niveau weer mooie resultaten boeken waarin de 

instructeurs Ed Vincent en Gerard Leenders een groot aandeel hebben. Ook de 

jeugdcommissie houdt de vinger aan de pols zodat de harmonie in de groep goed blijft, 

we zien dit terug komen in het jeugdweekend waar jaarlijks naar uit gekeken wordt, al 

met al erg onmisbaar. 

 

We zullen de structuur op bestuurlijke gronden moeten aanpassen omdat er weinig of 

geen gegadigden zijn voor een bestuursfunctie, iets waar bijna elke vereniging mee te 

maken heeft. Gelukkig leven we in een tijdperk waar veel digitaal te regelen valt en de 

computer onmisbaar is zodat we het tot op heden het met minder mensen hebben 

kunnen doen. We zullen meer met de commissie voorzitters gaan overleggen, want ook 

binnen het bestuur is een goede harmonie belangrijk en moet een en ander ook met 

elkaar passen. 

 

Ik zie het komend jaar 2017 positief in. Als we met elkaar de schouders er weer 

onderzetten en die inzet er is, (we merken dit aan de medewerking zoals offergelden 

ophalen, de vlooien markt, de kermisdagen, allemaal evenementen waar we allemaal onze 

bijdrage aan leveren en waarbij we de inkomsten en uitgaven mee in balans kunnen 

houden) zal ook onze vereniging financieel gezond blijven. 

 

Ik wil onze gildebroeders die het mogelijk maken om weer een mooi jaarverslag te 

realiseren heel hartelijk bedanken voor hun inzet en ook de gildebroeders waar wat over 

te schrijven valt, want ook zonder hen geen jaarverslag.   

 

Met vriendelijke Gildegroet,          

Theo de Jong M.zn.        



                                     Gilde Sint Margaretha Jaarverslag  2016  

3 
 

Verslagjaar 

Januari 
 

Vrijdag 1 januari begonnen de activiteiten van het St. Margaretha gilde met de 

jaarlijkse  nieuwjaarsreceptie in ons gildepaviljoen aan de Havenweg.      

Men had het gildepaviljoen mooi versierd. Het was een drukbezochte leuke avond,    

Rinie de Jong en zijn dames werden bedankt voor het versieren. 

Op Zaterdag 2 januari kreeg onze hoofdman Theo de Jong M.zn. het droevige bericht 

van Jeanne van Veghel dat onze gildebroeder Toon van Roij na een opname in het 

ziekenhuis op 78 jarige leeftijd is overleden en Jeanne te kennen gaf dat Toon door het 

gilde begraven wilde worden.          

Theo heeft meteen een afspraak gemaakt om samen met 1e dekenschrijver Ed Vincent 

en met de familie onze gebruiken bij een begrafenis met gilde-eer uit te komen leggen 

waarbij we de wensen van de familie hebben gerespecteerd.  

Dinsdag 5 januari werd de eerste maandelijkse ledenvergadering gehouden.           

33 gildebroeders waren aanwezig. Er werd 1 minuut stilte gehouden in verband met het 

overlijden van gildebroeder Toon van Roij. De uitvaart van Toon werd door de hoofdman 

doorgesproken. Het gebruikelijke programma in de kerk zal door het gilde worden 

gevolgd. De grote koperen trom van ons gilde wordt tentoongesteld naast Toon in het 

rouwcentrum omdat hij nog ooit op deze trom heeft getromd.                                  

Verder werd ook nog behandeld dat de zilverkasten bij gildehuis ”De Vrienden“ zijn 

verwijderd, de jeugd gaat weer oefenen in de gymzaal aan de Schoolstraat met het 

vendelen. Jeugdtamboer Dennis van Delden maakt een pas op de plaats door het 

trommen op een laag pitje te zetten. 

Vrijdag 8 januari Begrafenis met gilde-eer van Toon van Roij. Toon was 62 jaar lid van 

ons gilde, waarvan vele jaren als tamboer en jacketdrager.          

De laatste jaren heeft hij helaas vanwege zijn 

gezondheid niet meer actief  deel kunnen nemen aan 

onze gildeactiviteiten. Wel was Toon nog steeds een 

trouwe bezoeker op onze maandelijkse 

ledenvergaderingen.              

Zeker mag vermeld worden dat Jan van 

Ganzenwinkel als voorzitter van onze kerkcommissie 

overal goed voor gezorgd heeft. Enkele gildezusters 

zijn na de mis meteen naar het Gildepaviljoen gegaan 

om broodjes te smeren en koffie te zetten, ook hier 

voor een groot compliment. 
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Zondag 10 januari hield de kring commissie geweerschieten haar jaarvergadering.   

Daar zijn Jan Roijackers, Jurgen Peters en Gerard van Ganzenwinkel naar toe geweest. 

Er waren geen bijzonderheden te melden. 

Op maandag 11 januari hield men een vergadering  over de commissies zelf en over de 

komende vlooienmarkt met het bestuur en de voorzitters van de commissies van ons 

gilde. Het was een positieve vergadering welke we in het jaar met meer frequentie willen 

gaan houden. Dit omdat we momenteel een andere bestuursbezetting hebben en dat we 

een andere structuur van vergaderen krijgen waar we de commissievoorzitters meer bij 

gaan betrekken. Over de vlooienmarkt gaf Gerard Leenders uitleg en hij verwacht dat 

iedereen mee helpt. Hij benadrukte dat de commissievoorzitters hun eigen achterban 

goed moeten instrueren wat te doen.  

Maandag 18 januari Bespreking seniorentamboers.  10 tamboers waren aanwezig,         

3 hadden zich afgemeld. Besproken werd o.a. de opkomst van de repetitie en de 

activiteiten. Voor het komend seizoen werden afspraken gemaakt. 

Zondag 24 januari vond in café van Bracht de jaarvergadering plaats van de kring 

vendelcommissie. Gerard Leenders en Henk Daniëls waren er namens ons gilde bij. 

Gevraagd werd om niet te korten op het prijzenzilver voor de jeugd tijdens de Kringdag 

in Vlierden. 

Maandag 25 januari Bestuursvergadering in het gildepaviljoen. Ed is na een 

afwezigheid van 2 maanden weer aanwezig. Zijn gezondheid laat het weer toe om zijn 

bestuurstaak weer op zich te nemen. Besloten wordt om van de Juni Watermaand af te 

zien vanwege ons drukke programma in deze maand. De teerdag wordt verplaatst naar 4 

juni i.v.m 2 activiteiten in één weekend, wat teveel van het goede is. Het was ook de 

laatste bestuursvergadering van Jurgen Peters. Hij bedankte de bestuursleden voor de 

prettige samenwerking in de afgelopen jaren. Tijd om aandacht te besteden aan andere 

dingen. Wat ook mag na 9 jaar. Alleen jammer dat er zich geen kandidaten aanmelden 

voor het bestuur. Met name in de leeftijdsgroep van 30 tot 45 jaar. 

Dinsdag 26 januari vond in Beek en Donk in het paviljoen op het schietterrein ’t Wipke  

het hoofdmannenoverleg plaats tussen de 5 Laarbeekse gilden. Theo de Jong M.zn. was 

hier namens onze gilde bij aanwezig. Men had geen bijzonderheden te melden. 

Op zondag 31 januari was het de beurt aan de kring trom- en bazuinblaascommissie om 

de jaarvergadering te houden bij café van Bracht. Ed Vincent, Theo de Jong M.zn. en 

Rinie de Jong zijn er geweest. De lopende zaken werden besproken, met name over de 

komende kringdag te Vlierden. Ook hier werd gevraagd om niet te korten op het 

prijzenzilver voor de jeugd.             

We willen de jeugd hiermede blijven stimuleren en behouden voor het gildewezen. 
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Februari 
 

Jaarvergadering gilde Sint Margaretha op dinsdag 2 februari. De vergadering werd 

goed bezocht met 33 gildebroeders. Iedereen met een e-mail adres heeft het digitale 

jaarverslag 2015 gehad. Henk de Hair werd bedankt voor het maken van het mooie 

jaarverslag 2015. Besloten werd om niet naar het gildefeest in Alphen te gaan.       

Ed Vincent heeft het tamboerleiderschap weer op zich genomen.         

Bij de bestuursverkiezing was Jurgen Peters  

aftredend en niet herkiesbaar.  Jurgen 

heeft 9 jaar mee de kar getrokken. Hij had 

na het stoppen van het oude bestuur in 2007 

zich aangemeld en heeft de taak van 1e en 2e 

dekenschrijver op zich genomen en nadien 

die van vice-hoofdman, waarin we hem zeker 

gaan missen. Hij werd bedankt voor zijn 

inzet in de afgelopen jaren, wat 

onderstreept werd met een presentje. Toon Thijssen was aftredend en herkiesbaar. Hij 

werd gekozen als bestuurslid voor de komende 3 jaar. Hij bedankte de leden voor het in 

hem gestelde vertrouwen. Ton Swinkels bood een jaarboek met knipsels van het jaar 

2015 aan het gilde voor het archief. Ruud Biemans nam afscheid van het gilde. 

Terugkijkend heeft hij veel  meegekregen bij het gilde. Ruud is in België gaan wonen, 

wat het moeilijker maakt om actief bezig te zijn binnen de vereniging. Theo de Jong 

M.zn. stopt als tamboer, maar stelt zich nog wel beschikbaar als reserve tamboer. 

Op vrijdag 12 februari waren Henk de Hair, Harry van Dooren, Jan en Harrie van 

Ganzenwinkel aanwezig bij de begrafenis met Gilde-eer van Piet van de Breemer (79) 

gildebroeder van het Sint Willibrordusgilde Bakel. Het was een zeer nette en stijlvolle 

begrafenis. 

Woensdag 17 februari Aanbrengen zwarte grond op ons nieuwe grondstuk door 

loonbedrijf Verhoeven.  
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Op maandag 22 februari de maandelijkse bestuursvergadering in het gildepaviljoen.   

De lopende zaken werden behandeld. Het wordt wel moeilijker met maar 4 

bestuursleden, hulp wordt geboden door de diverse commissies. 

Vrijdag 26 februari  hebben we de winteractiviteit gehad. De organisatie was in handen 

van Jan Roijackers, Mart Bankers en Gerard Leenders. De opkomst was zeer goed.    

Men had een kleine speurtocht in elkaar gezet welke een tussenstop kende in de oude 

Klokkengieterij van Petit & Fritsen, alwaar we enkele vragen moesten beantwoorden en 

een natje en droogje niet ontbrak. Hierna de afsluiting in ons eigen Gildepaviljoen. 

Nadat alle groepen een lied hadden gezongen werden de kelen goed gesmeerd.             

De organisatie kreeg hiervoor een pluim van het bestuur en leden omdat het goed 

georganiseerd was en voor herhaling vatbaar. 

 

Zaterdag 27 februari zijn Theo de Jong M.zn. en Toon Thijssen naar de receptie 

geweest bij het Sint Servatiusgilde Lieshout,  deze hebben Ere-Hoofdman Toon Gevers 

en Ere-Commandant Cor van Vegchel onderscheiden met de vrijwilligerspenning. 

Maandag 29 februari heeft de terreincommissie een vergadering gehad.                   

Het was een vruchtbare vergadering en er werd gesproken over de komende 

vlooienmarkt en de verdeling van de werkzaamheden met de kermis en teerdag. 

Maart 
 
29 Leden waren aanwezig tijdens de ledenvergadering van 1 maart. Op deze 

vergadering werd er alleen met groene 

munten gewerkt, wat goed is bevallen. De 

samenvatting van de enquête werd uitgelegd 

aan de leden, ook de rode zakjes en de 

routelijst van de offergelden ophalen 

werden uitgedeeld,  Lars van Stiphout werd 

ingeboond als aspirant jeugdgildebroeder. 

Lars was al bezig om zijn best te doen om de 

vendelkunst onder de knie te krijgen.                       Lars van Stiphout  in actie 
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Op dinsdag 3 maart hebben Theo de Jong M.zn., Toon 

Thijssen en Ed Vincent namens het bestuur en Bart van 

der Vorst als vriend van de nieuwe hospes een gesprek 

gehad met de nieuwe uitbaters John van de Leest en 

Jolanda van Dijk.           

Afspraken zijn gemaakt, met ingang van deze datum 

hebben we weer een Gildehuis.          

Het krijgt de naam “Bij van Dijk”. 

 

 

Op zaterdag 5 maart zijn Henk de Hair, Theo de Jong M.zn., Ed Vincent en Toon 

Thijssen naar de jaarvergadering van Kring Peelland geweest.          

De dag werd geopend met een eucharistieviering in de parochiekerk van Maria 

Presentatie te Asten. Voorgangers waren gildeheer Piet Schellens en kringpastor Paul 

Janssen. De liederen werden opgeluisterd door het Gildekoor Sint Barbara o.l.v. Henk 

Habraken uit Heeswijk-Dinther. Het gilde sint Joris 

zorgde voor de begeleiding van de deelnemers aan de 

jaarvergadering. Na de Heilige mis werd er een 

prachtige koffietafel voor geschoteld wat er bij 

iedereen goed in ging.           

Om 12.00 uur begon de jaarvergadering. Speerpunten 

van deze kringjaarvergadering  waren: voorzitter Henk 

de Hair en Henry van Nuenen zijn als bestuursleden 

herkozen. Maarten Janssen van het Sint 

Catharinagilde Helmond is tot nieuw bestuurslid 

gekozen. Henk werd nadrukkelijk bedankt voor zijn 

inzet zowel in onze kring als op federatief gebied.  

           Henk met zijn nieuwe federatie sjerp 

Vanuit het manifest "op weg naar 2025" is een federatieve stuurgroep opgericht onder 

voorzitterschap van Henk de Hair. De bezetting is veranderd en de taken zijn verdeeld 

in vier werkgroepen; Werkgroep 1 De plaats van de gilden in de toekomst. Hierin hebben 

zitting vanuit onze kring Peter Verleg en Sjoerdje Joosten.       

Werkgroep 2 Communicatie. met zitting vanuit onze kring Geert-Jan van Rixtel en Ron 

Peeters.              

Werkgroep 3 Ondersteuning.  
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Werkgroep 4  Fondsenwerving. Vanuit de federatie is een stichting Beheer Gildebezit 

opgezet, om waardevol gildebezit te gaan beheren bij het eventueel slapende worden 

van Brabantse gilden. Op de kringdag te Vlierden blijft de prijzenopzet(1 schild per 

onderdeel) volgens de nota gehandhaafd, maar men heeft dit in beraad.      

Het ligt aan de goodwill van het organiserende gilde om dit te doen voor de jeugd.        

Er is geen tentoonstelling, wel zal het hoofdvaandel gejureerd worden zowel in de 

optocht en nadien in een ruimte die hiervoor beschikbaar wordt gesteld.  

Dinsdag 8 maart heeft de secretariaatcommissie haar 2 maandelijkse vergadering 

gehouden. Fotobeheer doet Mario Otten en heeft de externe harde schijf van het gilde. 

Joeri Leenders heeft de site bijgewerkt. Kledinginventarisatie moet nog over gebracht 

worden naar Gerard Leenders. Toon Thijssen zorgt voor de PR in overleg met Ed 

Vincent. Ton Swinkels start weer met het archief. Henk van Beek is namens de 

heemkunde het archief wezen bekijken. Henk heeft aangegeven dat er in het 

Koningsarchief in Den Haag nog stukken zijn uit 1700. Advies van Henk van Beek: 

archiveren op onderwerp (paviljoen, schieten, vaandels, grond etc.). Archivering van Ton 

en Ed laten bestaan ( jaarboeken en krantenknipsels). Alle digitale bestanden worden 

geprint en komen in de jaarboeken. Voor het archief op onderwerp, starten we met 

nieuwe zaken om dit goed op te zetten. 

Zondag 13 maart zijn Theo de Jong M.zn.,     

Ton van Griensven en onze Koning Harrie van 

Ganzenwinkel naar de receptie geweest van de 40 

jarige Zwarte Fanfare.  Het was er goed 

vertoeven.  

 

Vrijdag 18 maart Begrafenis oud gildebroeder Thijf van Ganzenwinkel (73).   

Karel van de Graef, Theo- en Rinie de Jong waren aanwezig.        

Ook enkele gildebroeders in mariniersuniform hebben Thijf de laatste eer bewezen. 

Vrijdag 18 maart was de vergadering van de jeugdcommissie met ouders, vendel- en 

tamboerleiders en bestuur.  Hierbij was aanwezig ons nieuwe jeugdlid Lars van Stiphout. 

Diverse punten zijn besproken. De tamboerleider Ed Vincent had niets als lof voor onze 

jeugdleden. Hij is blij met de zeer goede opkomst en de bereikte resultaten.     

Ook was er een compliment voor Teun van Wetten die het bazuin blazen erbij heeft 

genomen. Vendelleider Gerard Leenders was ook verheugd met een opkomst van ruim 

90%. Afgelopen winter was er weer geoefend in de nieuwe sporthal van de scholen- 

gemeenschap wat zeer goed beviel.  
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Henk de Hair gaf uitleg over de opening van het nieuwe scholencomplex op 15 april, 

Tonny van Alem sprak over de samenwerking met het Onze Lieve Vrouwegilde over het 

jeugdschieten welke start op 16 april. Gerard Leenders legde uit wat de  bedoeling is 

met de vlooienmarkt op 22 mei. Jeroen Smulders heeft zich beschikbaar gesteld voor 

de jeugdcommissie van Kring Peelland. Jeroen van Rixtel begeleidde de jeugd met het 

schieten met een airsoftpistool. Tussentijds gaf Ed Vincent een kleine tromworkshop 

aan de ouders met verrassende resultaten, misschien toch wel jammer dat er geen 

dames bij ons gilde mogen, nu moeten we enkele talenten missen. 

Op zondag 20 maart hebben 2 senioren en 3 jeugdvendeliers deelgenomen aan het 

indoor vendeltoernooi te Oploo georganiseerd door het Sint Matthiasgilde.                   

In een ijskoude hal werden de volgende prestaties geleverd.          

Een 1e prijs individueel jeugd t/m 12 jaar 

Niels van Stiphout en een 3e prijs in 

dezelfde klasse voor Tim van Stiphout,     

een 1e prijs individueel jeugd 13 t/m/15 jaar 

Pieter Smulders,  en een 1e prijs met de 

jeugdgroep met Tim van Stiphout,        

Pieter Smulders en Niels van Stiphout. 

Jeroen Smulders viel in de B-klasse net 

buiten de prijzen. Toch prima prestaties 

onder leiding van Gerard Leenders.   

Zondag 20 maart vond voor de eerste keer de kring jeugdcommissie jaarvergadering 

plaats. Namens ons gilde waren Tonny van Alem en Theo de Jong M.zn. present en als 

toegevoegd lid van het Kringbestuur bij deze commissie Henk de Hair. 

Op woensdag 23 maart heeft de burgemeester van Laarbeek Frans Ronnes een 

afscheidsreceptie gekregen. Namens ons gilde waren Koning Harrie van Ganzenwinkel, 

Rinie de Jong en Toon Thijssen aanwezig. Het was een sobere receptie i.v.m. de ziekte 

van de burgervader. 

Vrijdag 26 maart zijn de laurierplanten verplaatst vanwege uitdroging. 

In de week van 28 maart tot 4 april  zijn de gildebroeders weer het dorp ingegaan om 

de offergelden op te halen. Het is al een eeuwenoude traditie, de meeste Aarlese 

inwoners hebben dan ook al een centje klaar liggen als men het rode zakje aan ziet 

komen. Deze traditie blijft een belangrijke bron van inkomsten voor het onderhoud van 

onze gildeattributen en mede daardoor de instandhouding van het cultureel erfgoed.  

Maandag 29 maart Bestuursvergadering in het gildepaviljoen. De agenda werd 

afgewerkt, Toon Thijssen stelt zich beschikbaar als vice-hoofdman. 
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April 

Op Maandag 4 april zijn Gerard van Ganzenwinkel en Jan Roijackers naar de 

jaarvergadering van de KNTS geweest. 

Dinsdag 5 april wederom de maandelijkse ledenvergadering in ons paviljoen. Er waren 

29 gildebroeders aanwezig. Harrie van Ganzenwinkel, Henk Peters en Ton van Griensven 

willen de jaarmarkt op 5 mei gaan regelen. Mario Otten wordt onze nieuwe beheerder 

van de website, Joeri Leenders heeft aangegeven te weinig tijd hiervoor te hebben en 

heeft doorgegeven dat hij op non-actief staat tot augustus 2017. Ook Arno van de 

Boogaard gaat op non actief. De gildebroeders overhandigen 2e Dekenrentmeester 

Ronald de Jong hun offergelden in de “rode zakjes”. Deze zijn goed gevuld, zodat het 

Gilde Sint Margaretha de Aarlese bevolking van harte dankt voor de genereuze gaven. 

Henk Peters is onlangs weer opa geworden, nu van zijn dochter Madelon en heeft er een 

kleinzoon bij gekregen. Hij bood alle aanwezigen een consumptie aan waar natuurlijk op 

geproost werd en het lied ”Ons Opa” gezongen werd. Half maart is Henk de Hair bij de 

commissaris v.d. Koning Wim v.d. Donk geweest. Deze draagt de gilden op handen.       

Hij vroeg nadrukkelijk om bij de inwijding van de nieuwe bisschop aanwezig te zijn.      

Er wordt nagedacht om waarschijnlijk op het dak van de “Sint Jan” vendeliers te laten 

vendelen. De communicatie binnen de federatie loopt niet goed via de sociale media, er 

is beloofd dat de afdeling communicatie van het provinciehuis dit gaat ondersteunen 

door een app op te zetten voor de federatie. Op de hoofdliedendag overhandigd men de 

resultaten van de stuurgroep aan de commissaris v.d. Koning. Het gildewezen wordt 

bedreigd voor de toekomst en dan is het mooi dat mensen met zo’n achterban achter 

het gildewezen staan. Dit dankzij Henk vanwege zijn functie in het federatieve en dat 

wij als een van de eersten op de hoogte worden gehouden. De zwarte vesten zijn 

ingedeeld en heel mooi geworden, de oude schilden komen er niet op. Tijdens de 

meiviering wil men deze voor het eerst meedragen. Het Koningsvest is ook klaar meldde 

onze Koning. Johan van Bakel zorgt ervoor dat de schilden er gepoetst en al opkomen.  

Vrijdag 8 april Een promotiecampagne is gestart op deze dag in het provinciehuis door 

De commissaris van de Koning Wim van de Donk. Hij is zeer begaan met de Brabantse 

Gilden. Men wil de gilden helpen om ze meer bekendheid te geven en te kijken hoe we 

iedereen kunnen bereiken. Het gaat dan om een aantal zaken. De Sjerp. Deze is prachtig 

ingelijst en staat als symbool voor de Brabantse broederschap. De lijst hangt in de 

centrale hal van het Provinciehuis. Mini Tentoonstelling. In de centrale hal staan in een 

kleine vitrine diverse attributen, onderscheidingen en geschenken tentoongesteld van 

Europa Koning Toon Weijtmans en Bram van Bergen. Deze vitrine kast blijft staan t/m 

22 april.  
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Gildekaart. In samenwerking met de media-afdeling van de provincie is er een gildekaart 

ontwikkeld. De kaart van Brabant is verdeeld in diverse lagen. 1e laag is de NBFS. 2e laag 

is alle kringen met vermelding aantal gilden en een korte beschrijving van de Kring.       

3e laag is de locatie waar het gilde is gehuisvest(206 gilden!). Als men daar op klikt 

krijgt men een pop-up scherm met het nummer en naam gilde, secretariaat adres, 

mailadres en het LOGO van de gilden.  Als men op het logo drukt wordt men 

doorverwezen naar de website van dat gilde. De Europese gemeenschap van 

schuttersgilden (EGS) kan men zien met alle regio’s. De kaart is te vinden op 

WWW.brabant.nl  Door de provincie zijn er 10.000 briefkaarten gedrukt met een 

afbeelding van ex-Europakoning Toon Weijtmans. Het is de bedoeling dat de briefkaart 

wordt verspreid onder alle gildebroeders en -zusters in Brabant, welke deze briefkaart 

verzenden naar een NIET gildebroeder of -zuster ( jeugd!)  met daarop een 

persoonlijke boodschap wat het inhoudt, uit te nodigen voor een gilde evenement of te 

kijken op de website van de provincie. Zo kan men 10.000 mogelijke gilde 

geïnteresseerden bereiken en misschien komen daar weer nieuwe leden uit.      

Het is nu aan de GILDEN om de handreiking die de commissaris doet aan te pakken en 

het eigen gilde in al haar facetten te promoten.  

Zondag 10 april 4e kringwedstrijd wipschieten      

op het schietterrein ’t Wipke in Beek en Donk.                    

Gerard van Ganzenwinkel is 2e geworden       

op het onderdeel Bejaarden.  

 

 

 

 

 

 

Op maandag 11 april is er door de organisatie vlooienmarkt vergaderd. De 

initiatiefnemer Gerard Leenders heeft zich moeten afmelden wegens ziekte. Rinie de 

Jong heeft deze avond voor gezeten. Verder waren aanwezig  Gerard van Ganzenwinkel, 

Theo de Jong M.zn. en Frans Coppens. De laatste puntjes op de i werden gezet. 

 

http://www.brabant.nl/
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Vrijdag 15 april hebben we samen met ons zustergilde onze medewerking gegeven aan 

de opening van de nieuwe brede school aan de Heindertweg in Aarle Rixtel. Ondanks het 

moeilijke tijdstip waren er toch nog 29 gildebroeders welke acte de présence gaven.     

        

Na de gezamenlijke vendelgroet met het Onze Lieve Vrouwegilde hebben onze tamboers 

een kleine demonstratie gegeven binnen, waarna het prachtige gebouw bezichtigd kon 

worden. 

Zaterdag 16 april was het luchtbuks- en 

kruisboogschieten voor de Aarlese jeugd op 

het gildeterrein van het Onze Lieve 

Vrouwegilde.                

Men wil de jeugd hiermee meer stimuleren 

voor het gildewezen.       

15 jeugdigen konden zich amuseren met de 

schietsport.  

De jeugdschutters van beide gilden 

Op Zondag 17 april hebben Rinie de Jong en Jan van Ganzenwinkel met het kerkbestuur 

een bespreking gehad over de komende meiviering.         

Het normale programma zal gevolgd worden. 

Maandag 18 april vergadering vlooienmarkt met de voorzitters van de desbetreffende 

commissies. Er zijn geen bijzonderheden. 
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Op zaterdag 23 april zijn Toon Thijssen en Theo de Jong M.zn. naar de receptie 

geweest van het Sint Jorisgilde Someren. Deze hadden maar liefst 6 jubilarissen.    

Voor deze gelegenheid heeft Ed Vincent wijnetiketten gemaakt met ons logo en een 

persoonlijke boodschap erop voor de jubilarissen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op zondag 24 april vond het Laarbeek Koning Schieten bij het Sint Antoniusgilde Beek 

plaats, op schietterrein ‘t Wipke. Op dit jaarlijks gebeuren waar alle gilden van 

Laarbeek aan meedoen, werd geschoten onder winterse omstandigheden. Het was die 

dag koud met wisselend weer: het regende met af en toe hagel, ook was er af en toe de 

zon te bespeuren. Na 154 schoten was het Jan Rovers van het Leonardus gilde uit Donk 

die het laatste stukje eraf schoot en zich voor een jaar Koning van Laarbeek mag 

noemen.                 

Nieuw dit jaar was het 

jeugd Laarbeek 

Koningschieten, waar 8 

jeugdschutters aan 

deelnamen. Het weer 

speelde ook een rol bij 

het schieten, want nadat Pieter Smulders het 155e schot 

had gelost leek het erop dat de vogel bleef liggen.      

Hij liep weg van de vogel, maar voordat de volgende 

schutter aanlegde viel de vogel er alsnog af en was Pieter de 

nieuwe jeugdkoning van Laarbeek.      

Voor Pieter is dit al de 2e titel dit jaar want hij was ook al 

jeugdkoning van het Sint Margaretha Gilde .         

Namens het gilde wensten wij hem veel plezier met deze 

titel.                      

Van onze gildebroeders waren er 7 aanwezig waarvan er 4 

deelnamen, wat zeer matig te noemen is.  
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De 2 Laarbeek Koningen staan 

klaar om de vendelhulde in 

ontvangst te nemen. 

Maandag 25 april vergadering t.b.v. de vlooienmarkt.  De opkomst was magertjes, 

Gerard Leenders gaf uitleg hoe alles in zijn werk gaat, er werd een indeling gemaakt wie 

wat gaat doen. 

Donderdag 28 april Bestuursvergadering in het gildepaviljoen.                   

De activiteiten van de afgelopen maand werden geëvalueerd, verder werd het 

programma van de maand mei onder de loep genomen. We stellen op de komende 

ledenvergadering aan de leden voor om het huishoudelijk reglement aan te passen i.v.m. 

de verplichting om de offergelden op te halen. De secretariaatcommissie zal gevraagd 

worden om actie te ondernemen wat betreft de Gildevrienden. 

Op Zaterdag 30 april was het voor de 2e keer luchtbuksschieten voor de Aarlese jeugd 

op het gildeterrein van het Onze Lieve Vrouwegilde.               

Helaas was het animo stukken minder met maar één aanwezige jeugd schutter.     

Het zal vermoedelijk wel aan de meivakantie liggen. 

Mei 

Zondag 1 mei was de zondag van de opening van de meimaand.        

Een mooie opkomst met 30 aanwezige gildebroeders maar toch nog 20 afmeldingen.   

Dus het kan beter.            Voor 

de 1e keer werden de zwarte vesten en het 

nieuwe rode Koningsvest mee gedragen 

welke zijn gemaakt door Liesbeth Manders 

en het zilver wat op de zwarte vesten 

hangt, door Johan van Bakel geselecteerd 

is.  
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 De nieuwe Koningsvesten  
 

 

Na deze viering hebben wij een vendelhulde met trom en bazuinbegeleiding gebracht aan 

de nieuwe uitbaters John van de Leest en Jolanda van Dijk van ons Gildehuis “Bij van 

Dijk”, waarna het nog heerlijk vertoeven was in het etablissement.        

Als cadeau werd een ingelijste foto van het gilde en een bos bloemen aangeboden. 
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Dinsdag 3 mei was het weer de maandelijkse ledenvergadering met een magere opkomst 

van 25 gildebroeders. De offergelden en de Gildevrienden werden doorgesproken, Bart 

van der Vorst gaf te kennen dat hij met het gilde stopt per 31 mei omdat hij naar Mierlo 

gaat verhuizen. Gerard Leenders gaf uitleg over de komende vlooienmarkt en Harrie van 

Ganzenwinkel vertelde dat het pannenkoekenbakken op de jaarmarkt niet door gaat 

vanwege te weinig animo van de gildebroeders en gildezusters om mee te helpen.     

Ook werd besloten om met de teerdag een bijdrage te vragen voor het avondeten.  

Woensdag 4 mei zijn Theo de Jong M.zn. en Ed Vincent naar de 25 jarige jubilaris 

Harry van Dooren geweest om afspraken te maken over zijn jubileum tijdens de 

Teerdag. We hebben onder het genot van een paar flesjes bier alles besproken en we 

hoorden schitterende anekdotes over vroeger en zijn broer Jan.  

Zaterdag 14 mei 3e ronde luchtbuksschieten voor de Aarlese jeugd op het gildeterrein 

v.h. Onze Lieve Vrouwegilde. Helaas wederom weinig interesse van de Aarlese jeugd. 

Zaterdag 14 mei Receptie in Gildehuis Thijssen voor het nieuwe Koningspaar  Hennie 

Fransen en zijn echtgenote Anselma van het Sint Willibrordusgilde Vlierden.    

Hier zijn onze Koning Harrie van Ganzenwinkel, 2e dekenschrijver Toon Thijssen en 

hoofdman Theo de Jong M.zn. geweest.  
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Maandag 16 t/m zaterdag 21 mei opbouwen Gildevlooienmarkt.  

 

Zondag 22 mei De Gildevlooienmarkt.  

      
      
      
      
      
             
Uitleg van initiatiefnemer Gerard Leenders 
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Veilingmeester Kees de Jong 

Zaterdag 28 mei 4e ronde luchtbuksschieten voor de Aarlese jeugd op het gildeterrein 

v.h. Onze Lieve Vrouwegilde.  

Maandag 30 mei  Bestuursvergadering in het gildepaviljoen. De lopende zaken werden 

besproken.  

Juni  
 
Donderdag 2 juni is oud-gildebroeder Nol van den Elzen (85) begraven op de 

parochiebegraafplaats O.L.V. Presentatie in Aarle-Rixtel, 7 gildebroeders waren namens 

ons gilde hierbij aanwezig. 

Op zaterdag 4 juni was het onze Teerdag. 

36 gildebroeders waren de gehele dag 

aanwezig, 5 gildebroeders hebben zich na 

15.00 uur hierbij aangesloten.         

Harry van Dooren en Harrie Verschure 

waren de jubilarissen met hun 25 jaar 

lidmaatschap.      

                                          

 Op weg naar de Mariakapel.        
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De gildemis was door een misverstand van het parochiebestuur ditmaal in de Mariakapel 

aan de Bosscheweg, alwaar Louis Barten de liederen niet volledig kon spelen vanwege het 

defecte orgel. Celebrant was Pater Wester en misdienaar gildebroeder Pieter Smulders. 

Na de mis werd de eed van trouw en een vendelgroet gebracht aan het kerkelijk- en 

burgerlijk gezag. 
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Hierna vertrokken we naar ons gildeterrein alwaar ons een heerlijke koffietafel 

voorgeschoteld werd door enkele gildezusters.  

  

  

  

                    

  

  

  

  

          

De installatie van de aspirant gildebroeder                 

Giedo van Stiphout was een indrukwekkend gebeuren.  

 

Hierna volgde de huldiging van de jubilarissen.            

De zilveren speldjes werden door onze Koning opgespeld en kregen Harry van Dooren en 

de partner van Harrie Verschure, Marjan een mooie bos bloemen overhandigd.  

Harrie Verschure schonk aan het gilde een meubelstuk voor achter de bar, daar hij zelf 

in de barcommissie zit en dit veel praktischer en overzichtelijker vond.            

Helaas was dit nog niet klaar. Dit zal tijdens de kermis worden aangeboden.  
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Bij het cadeau wat Harry van Dooren schonk 

aan het gilde(een zilveren draagschild       

met aan de ene zijde de afbeelding van 

Margaretha en aan de andere zijde een 

“dikbil”) bleef het niet bij, ook schonk hij 

nog eens een enveloppe met geldelijke 

inhoud. Wel heeft Harry volgens eigen 

zeggen hiervoor een hypotheek moeten 

afsluiten, omdat hij nu blut was, vandaar dat           

het schild ook in een blauwe doos was verpakt.                

       

Na de toespraak door de hoofdman van ons 

zustergilde en de overhandiging van de 

cadeaus in de vorm van 2 paar rode en 

blauwe sokken,          

kregen de twee feestvarkens van onze 

gildezusters nog een mooi lied te horen 

onder leiding van Dinie Kweens, waarna     

het gilde een mooie vendelhulde met     

trom- en bazuinbegeleiding voorschotelde.                                                                                                                                                                           

Hierna was de receptie voor de        

jubilarissen welke goed bezocht werd.             

            

Het eten tijdens het avondprogramma 

(wat tot 21.00 uur duurde) ging er goed in.
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De twee jubilarissen 

 

 

 

 

      

         

Zondag 5 juni hebben Tim van Stiphout, Teun Gijsbers en Ed Vincent de optocht mee 

gelopen tijdens de kringdag Kempenland te Steensel waar 53 gilden acte de présence 

gaven. Het was erg warm weer en zwaar, vandaar dat Teun een flinke blauwe plek op zijn 

been op liep. De tamboers waren goed onthaald en hebben voor hun inbreng om het Sint 

Catharina en Barbaragilde uit Geldrop te begeleiden een kleine vergoeding gekregen. 

Op dinsdag 7 juni was het de 

ledenvergadering. Er waren nu 29 

gildebroeders aanwezig.                 

Er is o.a. besproken de fout van het 

parochiebestuur nl. de dubbele boeking van 

onze mis met de teerdag en een begrafenis 

op de zelfde dag en tijdstip.             

Ook dat wij een bijdrage leveren aan de 

manifestatie “Leef je in leef je uit” op 6 

november 2016. Mees van Rooij stopt als gildebroeder vanwege te weinig tijd i.v.m. 

studie. Jan van Bakel stopt als tamboer en heeft aangegeven stokdrager te willen 

worden. 

Zaterdag 11 juni 5e ronde luchtbuksschieten voor de Aarlese jeugd op het gildeterrein 

v.h. Onze Lieve Vrouwegilde.  

Zondag 12 juni was het Kringdag in Vlierden. Het Sint Willibrordusgilde organiseerde 

(na ook al in 2009 dit gedaan te hebben) deze Kringdag.            

Tijdens de toespraak van Henk de Hair als Kringvoorzitter was er dan ook niets als lof 

voor dit gilde, anders hadden we dit jaar geen kringdag gehad.               

Onze Koning Harrie van Ganzenwinkel, de bestuursleden Theo de Jong M.zn., Toon 

Thijssen en Ed Vincent waren hierbij aanwezig alsmede bij de Gildemis en de erewijn. 

Aangekomen op het sportpark, werd er om 12.00 uur gestart met de optocht.  
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Meteen na de optocht werd de massale 

opmars en het slangendefilé afgewerkt.  

                

Met 31 gildebroeders welke in de optocht 

hebben deelgenomen hebben we de ereprijs 

van het algemeen Klassement in ontvangst 

mogen nemen, wat een prestatie op zich is. 

We zijn als 1e geëindigd met het schoonste 

geheel, bestgaand gilde en ordelijkst geheel. 

Helaas was onze commandant Rinie de Jong 

geblesseerd maar heeft Niels Leenders 

uitstekend zijn taak overgenomen. 
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Om 14.15 uur zouden de wedstrijden in de verschillende disciplines beginnen, maar de 

weergoden waren het organiserende gilde niet goed gezind. Het werd noodweer, zodat 

men deze wedstrijden heeft moeten afgelasten. Waarschijnlijk worden deze in 

september gehouden. In de tent was het overal kletsnat, maar dit kon de pret niet 

drukken.        

Om het Willibrordusgilde een hart onder de riem te steken zijn we nog een tijdje 

gebleven wat erg gezellig was.  

              

Huiswaarts gekeerd hebben enkele gildebroeders en een gildezuster dit nog dunnetjes 

overgedaan in ons Gildehuis “Bij van Dijk”. 

Zaterdag 18 juni Kanaal schoon maken door 

duikvereniging Discovery. Deze hebben net 

als vorig jaar gebruik gemaakt van onze 

faciliteiten in ons gildepaviljoen.  

 


